
 
 

КРОПИВНИЦЬКА  МІСЬКА  РАДА  

 

П Р О Т О К О Л   №  35 

двадцять п’ятого засідання дев’ятої сесії Кропивницької  

міської ради восьмого скликання 

 

від 10 вересня 2024 року  м. Кропивницький 

 

Під час засідання здійснювалась відеофіксація. 

 

Колюка О.С., секретар міської ради: 
Доброго дня, шановні депутати, депутатки, присутні! 

Прошу зайняти робочі місця у сесійній залі. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Прошу зареєструватися. 

 

Проходить реєстрація депутатів/депутаток міської ради за допомогою 

електронної системи голосування ‟Рада-В”. 

 

Шановні депутати, депутатки! 

На двадцять п’яте засідання дев’ятої сесії міської ради прибуло та 

зареєструвалося 25 депутатів, депутаток. Відсутні 18. Кворум, необхідний для 

проведення засідання сесії, є.  

Розпочинаємо роботу. 

 

Депутати, депутатки та присутні вшанували хвилиною мовчання 

пам'ять загиблих українських захисників, захисниць та мирних співгромадян, 

які стали жертвами російсько-української війни. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

У роботі двадцять п’ятого засідання дев’ятої сесії міської ради беруть 

участь:  

заступники міського голови з питань діяльності виконавчих органів ради: 

Мосін О.В., Вергун О.С.; 
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Закаблуковський В.О. – голова Фортечної районної у місті 

Кропивницькому ради; 

Стецюк В.Н. – голова Подільської районної у місті Кропивницькому ради; 

Марченко Л.М. – староста Новенського старостинського округу; 

Мороз Ю.А. – в.о. начальника Головного управління ДПС України в 

Кіровоградській області; 

Шеремет А.М. – комерційний директор ПП ‟Компанія РОСТОК-АГРО”; 

Янишевський В.В. – завідувач сектору адміністрування податку на майно 

та місцевих зборів з фізичних осіб управління оподаткування фізичних осіб 

Головного управління ДПС України в Кіровоградській області. 

 

Член робочої президії, голова постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики, Бірець Дмитро Миколайович – на робочому 

місці. 

 

Згідно зі статтею 32 Регламенту Кропивницької міської ради депутатські 

запитання, заяви і оголошення оголошуються депутатами на початку  

будь-якого пленарного засідання сесії. 

Якщо такі є, прошу оголосити. Немає. 

 

Нагадую, що ми працюємо в умовах воєнного стану, тому у разі звукового 

сигналу ‟повітряна тривога” у роботі засідання буде оголошена перерва, всі 

мають пройти до укриття. Після закінчення тривоги засідання сесії буде 

продовжено. 

 

Шановні колеги, колежанки! 

Вам розданий перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої 

сесії (двадцять п’яте засідання). Він складається з 23 загальних та 27 питань 

щодо регулювання земельних відносин. Питання розглянуті та погоджені 

виконавчим комітетом, постійними комісіями. 

 

Вчора, на розгляд погоджувальної ради секретаря міської ради з 

керівниками депутатських фракцій, груп, головами постійних комісій 

надійшло ще два додаткових питання: 

‟Про передачу автотранспорту”, проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2229; 

‟Про безоплатну передачу проєктно-кошторисної документації”, проєкт 

рішення за реєстраційним № 2230. 

Тому пропоную розданий перелік додаткових питань до порядку денного 

дев’ятої сесії (двадцять п’яте засідання) взяти за основу. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію включити до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради (двадцять п’яте засідання) питання  

‟Про передачу автотранспорту”, проєкт рішення за реєстраційним № 2229. 

Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Ставлю на голосування пропозицію включити до порядку денного 

дев’ятої сесії міської ради (двадцять п’яте засідання) питання ‟Про безоплатну 

передачу проєктно-кошторисної документації”, проєкт рішення за 

реєстраційним № 2230. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 

 

Колюка О.С: 

Чи будуть ще пропозиції до запропонованого переліку додаткових 

питань? Немає. 

Пропоную перелік додаткових питань до порядку денного дев’ятої сесії 

(двадцять п’яте засідання) затвердити в цілому з доповненнями. Прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 



4 

 

Прийнято рішення № 2170 “Про внесення доповнень до порядку 

денного дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання” 

(додається). 

 

Колюка О.С: 

Пропоную наступний порядок розгляду питань: 

питання ‟Про безоплатну передачу проєктно-кошторисної документації” 

(проєкт рішення за реєстраційним № 2230) розглянути п’ятим, після проєкту 

рішення № 2207;  

питання ‟Про передачу автотранспорту” (проєкт рішення за 

реєстраційним № 2229) розглянути після проєкту рішення № 2138. Хто за цю 

пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

Прийнято. 
 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Переходимо до розгляду питань порядку денного.  

Перше питання ‒ ‟Про депутатські запити депутатів/депутаток міської 

ради”.  

Повідомляю, що попередньо зареєстрованих депутатських запитів немає. 

Якщо у депутатів, депутаток є запити, прошу їх оголосити.  

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), оголосила 

депутатський запит (додається) щодо необхідності розробки та реалізації 

механізму системного оновлення та утримання в належному стані дитячих і 

спортивних майданчиків, які розташовані на земельних ділянках комунальної 

власності Кропивницької міської територіальної громади. 

 

Чередніченко Н.Ю., депутатка міської ради (фракція політичної партії 

‟Пропозиція”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), поінформувала, що питання щодо 

утримання в належному стані дитячих і спортивних майданчиків, 

розміщених на території Кропивницької міської територіальної громади, 

розглядалося та перебуває на контролі постійної комісії міської ради з 

питань охорони здоров'я, освіти, соціальної політики, культури та спорту. 

Більшість дитячих майданчиків встановлені самовільно, хаотично, з 
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порушенням будівельних норм та знаходяться у незадовільному технічному 

стані, тому ведеться системна робота щодо інвентаризації та обліку всіх 

майданчиків, виявлення та обстеження тих з них, які не перебувають на 

балансі Кропивницької міської територіальної громади, опрацьовуються 

механізми щодо їх утримання. Запропонувала доповнити депутатський 

запит депутатки Ковальової-Алокілі О.А., а саме передбачити облік всіх 

дитячих та спортивних майданчиків, розташованих на території громади.  

 

Цертій О.М., депутат міської ради (голова фракції політичної партії 

‟Всеукраїнське об’єднання ‟Батьківщина”), відзначив, що порушене у 

депутатському запиті питання є набагато складнішим, ніж здається, 

оскільки в ході проведення інвентаризації та обстеження стану дитячих та 

спортивних майданчиків постає питання, що робити з самовільно 

встановленими конструкціями, які несуть загрозу життю та здоров’ю 

громадян. Жоден з виконавчих органів міської ради не візьме на себе 

відповідальність утримувати такі об’єкти. Підтримав ініціативу, озвучену 

депутаткою Чередніченко Н.Ю., щодо системного обліку всіх дитячих та 

спортивних майданчиків, розміщених на території Кропивницької міської 

територіальної громади. Запитав про напрацювання у цьому питанні.  

 

Чередніченко Н.Ю. поінформувала, що робота з обліку дитячих та 

спортивних майданчиків, розміщених на території Кропивницької міської 

територіальної громади, розпочата ще у 2022 році. Станом на сьогодні 

проводиться робота щодо виявлення та обліку майданчиків, які не 

перебувають на балансі Кропивницької міської територіальної громади, 

фіксація порушень, допущених при їх встановленні, та напрацювання 

механізму щодо приведення їх технічного стану у відповідність до 

встановлених норм з метою подальшої експлуатації або демонтажу.  

 

Секретар міської ради поінформував, що від депутатки  

Чередніченко Н.Ю. надходило письмове депутатське звернення з порушеного 

питання. Відповідна робота ведеться. Пояснив, що ця проблема залишається 

актуальною та стосується не лише виконавчих органів, комунальних 

підприємств, районних у місті рад, а й мешканців міста, оскільки значна 

кількість майданчиків встановлювалася хаотично, без відповідних 

документів, сертифікатів відповідності, погоджень, деякі з них не мають 

статусу дитячого чи спортивного майданчика. Пояснив, що на засіданні 

Виконавчого комітету Кропивницької міської ради було прийнято рішення 

щодо паспортизації та інвентаризації всіх майданчиків, розміщених на 

території Кропивницької міської територіальної громади. Крім того, на 

підставі звернень мешканців роботи щодо утримання окремих елементів 

майданчиків проводять Фортечна та Подільська районні у місті 

Кропивницькому ради.  
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Ковальова-Алокілі О.А. пояснила суть свого депутатського запиту та 

очікувані результати щодо його виконання: обліковані, інвентаризовані 

дитячі та спортивні майданчики, які є безпечними та постійно оновлюються. 

Відзначила, що для забезпечення цих потреб необхідно передбачати відповідні 

кошти у бюджеті громади. Погодилася з пропозицією депутатки  

Чередніченко Н.Ю. щодо необхідності проведення системного обліку всіх 

дитячих та спортивних майданчиків, розташованих на території 

Кропивницької міської територіальної громади. Зачитала проєкт рішення з 

урахуванням пропозиції депутатки Чередніченко Н.Ю. 

 

Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію підтримати депутатський запит 

депутатки Ковальової-Алокілі О.А. з уточненням. Прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2171 “Про депутатський запит депутатки 

Кропивницької міської ради О.Ковальової-Алокілі” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще депутатські запити? 

 

Ткаченко О.В., депутатка міської ради (фракція місцевої організації 

політичної партії ‟Перспектива міста”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), 

оголосила усний депутатський запит щодо необхідності обстежити та 

вжити заходів з метою збереження водного об’єкта – ставу  

(провулок Виноградний) в районі лісопарку Сосновий на території  

м. Кропивницького. Запропонувала Головному управлінню житлово-

комунального господарства міської ради знайти шляхи вирішення проблеми, 

пов’язаної обмілінням ставу.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті депутатського запиту? 

 

Депутатка Ковальова-Алокілі О.А. (голова фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ 

‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне 

депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”) та депутат Рубан В.В. 

(фракція  Політичної партії ‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”) виступили 

на підтримку усного депутатського запиту депутатки Ткаченко О.В. 
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Колюка О.С.: 

Ставлю на голосування пропозицію підтримати усний депутатський 

запит депутатки Ткаченко О.В. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2172 “Про усний депутатський запит депутатки 

Кропивницької міської ради О.Ткаченко” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще депутатські запити? Немає. 

 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного –  

‟Про внесення змін до рішень Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 46 (зі змінами) та від 28 травня 2024 року № 1939”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2222. Доповідачка Каменська І.Е. –  

т.в.о. начальника управління апарату міської ради. 

Чи є необхідність у доповіді, запитання, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2222 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2173 “Про внесення змін до рішень 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 46 (зі змінами) та 

від 28 травня 2024 року № 1939” (додається). 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1761 ‟Про бюджет Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024 рік”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2207. Доповідачка Бочкова Л.Т. – начальник фінансового управління 

міської ради. 
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Бочкова Л.Т. озвучила додаткові пропозиції до проєкту рішення № 2207, 

які надійшли від головних розпорядників коштів та підготовлені на виконання 

доручення постійної комісії з питань бюджету та податкової політики: 

 

1. Внести зміни до показників бюджету Кропивницької міської 

територіальної громади на 2024 рік по доходах та видатках (додатки 1, 3, 4, 

5, 6 до проєкту рішення), а саме: 

           гривень 

 

Головний розпорядник/ КТПКВК МБ Разом 

у тому числі: 

загальний 

фонд 

спеціальний 

фонд 

(бюджет 

розвитку) 

 

Доходи (додаток 1) +42 400 000 +42 400 000  

код 11010100 ‟Податок на доходи 

фізичних осіб, що сплачується 

податковими агентами, із доходів 

платника податку у вигляді заробітної 

плати” 

+26 500 000 +26 500 000  

код 11010400 ‟Податок на доходи 

фізичних осіб, що сплачується 

податковими агентами, із доходів 

платника податку інших ніж заробітна 

плата” 

+12 476 200 +12 476 200  

код 11011200 ‟Податок на доходи 

фізичних осіб із доходів спеціалістів 

резидента Дія Сіті” 

+520 000 +520 000  

код 11020200 ‟Податок на прибуток 

підприємств та фінансових установ 

комунальної власності” 

+740 000 +740 000  

код 14040100 ‟Акцизний податок з 

реалізації виробниками та/або 

імпортерами, у тому числі в роздрібній 

торгівлі тютюнових виробів, тютюну 

та промислових замінників тютюну, 

рідин, що використовуються в 

електронних сигаретах, що 

оподатковується згідно з підпунктом 

213.1.14 пункту 213.1 статті 213 

Податкового кодексу України” 

+1 485 900 +1 485 900  

код 18011000 ‟Транспортний податок з 

фізичних осіб” 
+210 500 +210 500  

код 18011100 ‟Транспортний податок з 

фізичних осіб” 

 

+20 900 +20 900  
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код 21010300 ‟Частина чистого 

прибутку (доходу) комунальних 

унітарних підприємств та їх об’єднань, 

що вилучається до відповідного 

місцевого бюджету” 

+446 500 +446 500  

ВИДАТКИ (додатки 3, 4, 5, 6) +42 400 000 +24 068 587 +18 331 413 

Управління охорони здоров’я +42 000 000  +42 000 000 

КПКВК 0712010 ‟Багатопрофільна 

стаціонарна медична допомога 

населенню” (придбання обладнання до 

операційного блоку ЛШМД) 

+42 000 000  +42 000 000 

Департамент соціальної політики +400 000 +400 000  

КПКВК 0819800 ‟Субвенція з 

місцевого бюджету державному 

бюджету на виконання програм 

соціально-економічного розвитку 

регіонів” – на ремонт частини 

приміщення гуртожитку ВСП 

‟Кропивницький інженерний фаховий 

коледж ЦНТУ ” для розміщення ВПО” 

+400 000 +400 000  

Головне управління житлово-

комунального господарства 
 +23 668 587 -23 668 587 

КПКВК 1216011 ‟Експлуатація та 

технічне обслуговування житлового 

фонду” 

+600 000 +1 500 000 -2 100 000 

КПКВК 1216012 ‟Забезпечення 

діяльності з виробництва постачання 

теплоенергії” 

+8 684 499 +12 945 587 -4 261 088 

КПКВК 1216015 ‟Забезпечення 

надійної та безперебійної експлуатації 

ліфтів” 

-3 000 000  -3 000 000 

КПКВК 1216020 ‟Забезпечення 

підприємств, установ та організацій, 

що виконують та/або надають ЖКП” 

+210 000 +210 000  

КПКВК 1216030 ‟Організація 

благоустрою населених пунктів” 
+7 883 000 +8 733 000 -850 000 

КПКВК 1217310 ‟Будівництво об’єктів 

ЖКП” (Реконструкція парку 

‟Ковалівський”) 

-1 300 000  -1 300 000 

КПКВК 1217461 ‟Утримання та 

розвиток автодоріг та дорожньої 

інфраструктури за рахунок коштів 

місцевого бюджету” 

-12 257 499  -12 257 499 

КПКВК 1217640 ‟Заходи з 

енергозбереження” 
+100 000  +100 000 

КПКВК 1218110 ‟Заходи із запобігання 

та ліквідації НС та НСЛ” 
+280 000 +280 000  
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Фінансування (додаток 2) 

‟Кошти, що передаються із загального 

фонду бюджету до бюджету розвитку 

(спеціального фонду)” 

 -18 331 413 +18 331 413 

 

2. Внести відповідні зміни до джерел фінансування (додаток 2) та до 

текстової частини проєкту рішення. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2207 за основу і в 

цілому з урахуванням додаткових пропозицій від постійної комісії міської 

ради з питань бюджету та податкової політики. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2174 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1761 ‟Про бюджет 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024 рік” (додається).

  

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про прогноз бюджету Кропивницької міської територіальної громади  

на 2025-2027 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2208. Доповідачка  

Бочкова Л.Т. – начальник фінансового управління міської ради. 

 

Бочкова Л.Т. пояснила підстави щодо підготовки проєкту рішення та 

доповіла по суті питання.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2208 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 1. 
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Прийнято рішення № 2175 “Про прогноз бюджету Кропивницької 

міської територіальної громади на 2025-2027 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про безоплатну передачу проєктно-кошторисної документації”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2230. Доповідач Копецький Ю.Б. – начальник 

відділу мобілізаційної та оборонної роботи міської ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2230 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2176 “Про безоплатну передачу проєктно-

кошторисної документації” (додається). 

Проєкт рішення міської ради № 2230 та рішення № 2176 не підлягають 

оприлюдненню. 

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 02 лютого 2021 року № 92 ‟Про затвердження Програми розвитку галузі 

охорони здоров’я на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2214. Доповідачка Макарук О.О. – начальник управління 

охорони здоров’я міської ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2214 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2177 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 92  

‟Про затвердження Програми розвитку галузі охорони здоров’я  

на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 25 листопада 

2021 року № 932 ‟Про затвердження Програми запобігання надзвичайним 

ситуаціям та ліквідації їх наслідків на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2216. Доповідач Коваленко С.М. – начальник 

відділу надзвичайних ситуацій та цивільного захисту населення міської ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2216 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2178 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 932  

‟Про затвердження Програми запобігання надзвичайним ситуаціям та 

ліквідації їх наслідків на 2022-2024 роки” (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 15 грудня 2022 року № 1420 ‟Про затвердження Програми соціального 

захисту та соціальної підтримки окремих категорій населення Кропивницької 

міської територіальної громади на 2023-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2215. Доповідачка Вовк Ю.М. – директор 

департаменту соціальної політики міської ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2215 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2179 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 15 грудня 2022 року № 1420  

‟Про затвердження Програми соціального захисту та соціальної 

підтримки окремих категорій населення Кропивницької міської 

територіальної громади на 2023-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 04 травня 2023 року № 1534 ‟Про затвердження Комплексної програми 

соціальної підтримки, адаптації та інтеграції внутрішньо переміщених осіб в 

Кропивницькій міській територіальній громаді на 2023-2025 роки” 

(зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2221 (доопрацьований). 

Доповідачка Вовк Ю.М. – директор департаменту соціальної політики міської 

ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2221 

(доопрацьований) за основу і в цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2180 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 04 травня 2023 року № 1534  

‟Про затвердження Комплексної програми соціальної підтримки, 

адаптації та інтеграції внутрішньо переміщених осіб в Кропивницькій 

міській територіальній громаді на 2023-2025 роки” (зі змінами)” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін та доповнень до рішення Кропивницької міської ради  

від 19 грудня 2023 року № 1793 ‟Про затвердження Програми розвитку малого 

і середнього підприємництва у Кропивницькій міській  територіальній громаді 

на 2024-2026 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2210. 

Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань економічного 

розвитку міської ради. 

 

Рахуба Н.А. озвучила пропозицію постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики – абзац четвертий пункту 2.4  

розділу ІІ ‟Процедура надання фінансової підтримки” Порядку надання 

фінансової підтримки (грант для створення або розвитку бізнесу) для 

суб’єктів малого та середнього підприємництва Кропивницької міської 

територіальної громади доповнити переліком документів, що 

підтверджують придбання обладнання з альтернативного 
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енергозабезпечення, а саме: накладні, транспортні документи, митні 

декларації, акти закупки, фіскальні чеки, товарні чеки та інші документи. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2210 за основу і в 

цілому з урахуванням пропозиції постійної комісії міської ради з питань 

бюджету та податкової політики. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2181 “Про внесення змін та доповнень до 

рішення Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року № 1793  

‟Про затвердження Програми розвитку малого і середнього 

підприємництва у Кропивницькій міській територіальній громаді на 

2024-2026 роки” (зі змінами)” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 27 лютого 

2024 року № 1829 ‟Про затвердження Програми економічного та соціального 

розвитку Кропивницької міської територіальної громади на 2024-2026 роки 

(Програми відновлення)” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2211. Доповідачка Рахуба Н.А. – директор департаменту з питань 

економічного розвитку міської ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2211 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2182 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 27 лютого 2024 року № 1829  

‟Про затвердження Програми економічного та соціального розвитку 

Кропивницької міської територіальної громади на 2024-2026 роки 

(Програми відновлення)” (зі змінами)” (додається).   
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про погодження Концепції індустріального парку ‟РОСТАГРОПРОМ”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2227. Доповідачка Рахуба Н.А. – 

директор департаменту  з питань економічного розвитку міської ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2227 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 31, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2183 “Про погодження Концепції 

індустріального парку ‟РОСТАГРОПРОМ” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 25 листопада 

2021 року № 946 ‟Про затвердження Програми фінансового забезпечення 

нагородження відзнаками Кропивницької міської ради та виконавчого 

комітету на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2169. Доповідачка Магер Н.І. – начальник управління персоналу міської 

ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2169 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2184 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 25 листопада 2021 року № 946  

‟Про затвердження Програми фінансового забезпечення нагородження 

відзнаками Кропивницької міської ради та виконавчого комітету  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 

2021 року № 49 ‟Про структуру та загальну чисельність виконавчих органів 

Кропивницької міської ради” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2226. Доповідачка Магер Н.І. – начальник управління персоналу міської 

ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2226 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2185 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 49 ‟Про структуру 

та загальну чисельність виконавчих органів Кропивницької міської 

ради” (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 04 лютого 

2022 року № 1097 ‟Про затвердження Програми цифрового розвитку  

на 2022-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2202. 

Доповідачка Бабаєва О.В. – начальник управління інформаційних технологій 

міської ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2202 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2186 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 04 лютого 2022 року № 1097  

‟Про затвердження Програми цифрового розвитку на 2022-2024 роки”  

(зі змінами)” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 

2021 року № 105 ‟Про затвердження Комплексної програми розвитку 

житлово-комунального господарства та безпеки дорожнього руху в  

місті Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2220. Доповідач Кухаренко В.І. – начальник Головного 

управління житлово-комунального господарства міської ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2220 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2187 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 105  

‟Про затвердження Комплексної програми розвитку житлово-

комунального господарства та безпеки дорожнього руху в місті 

Кропивницькому на 2021-2025 роки” (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми підтримки об'єднань співвласників 

багатоквартирних будинків Кропивницької міської територіальної громади  

на 2024-2028 роки”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2138. Доповідач 

Кухаренко В.І. – начальник Головного управління житлово-комунального 

господарства міської ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2138 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2188 “Про затвердження Програми підтримки 

об'єднань співвласників багатоквартирних будинків Кропивницької 

міської територіальної громади на 2024-2028 роки” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу автотранспорту”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2229. 

Доповідач Кухаренко В.І. – начальник Головного управління житлово-

комунального господарства міської ради. 

 

Кухаренко В.І. запропонував внести правку до проєкту рішення № 2229, 

а саме змінити ім’я по батькові члена комісії щодо безоплатної передачі 

автомобіля MERSEDES-BENZ (спеціалізований вантажний), державний 

номер ВА9263НВ, з балансу КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА  

‟УНІВЕРСАЛ 2005” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” на баланс 

обласного комунального виробничого підприємства ‟Дніпро-Кіровоград”  

Алли Паламаренко з ‟Миколаївна” на ‟Сергіївна”.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2229 за основу і в 

цілому з правкою. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2189 “Про передачу автотранспорту” 

(додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 02 лютого 

2021 року № 87 ‟Про затвердження Програми розвитку фізичної культури і 

спорту в місті Кропивницькому на 2021-2024 роки” (зі змінами)”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2219. Доповідач Гурський В.В. – начальник 

управління молоді та спорту міської ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2219 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 
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Прийнято рішення № 2190 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 02 лютого 2021 року № 87  

‟Про затвердження Програми розвитку фізичної культури і спорту в місті 

Кропивницькому на 2021–2024 роки” (зі змінами)” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження Програми забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, 

позбавлених батьківського піклування, та осіб з їх числа на 2025-2027 роки”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2209. Доповідачка Тимоховська Т.М. – 

начальник управління з питань захисту прав дітей міської ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2209 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2191 “Про затвердження Програми 

забезпечення житлом дітей-сиріт, дітей, позбавлених батьківського 

піклування, та осіб з їх числа на 2025-2027 роки” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про безоплатне прийняття матеріальних цінностей”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2187. Доповідачка Назарець А.Ф. – начальник управління 

культури і туризму міської ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2187 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2192 “Про безоплатне прийняття матеріальних 

цінностей” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про перейменування закладів освіти”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2156. Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської 

ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? 
 

Костенко Л.Д. на прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А.  

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  

‟Рівні можливості”) пояснила вимоги чинного законодавства щодо 

перейменування загальноосвітніх та дошкільних навчальних закладів.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2156 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2193 “Про перейменування закладів освіти” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради  

від 27 липня 2023 року № 1656 ‟Про перейменування закладів освіти”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2212. Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник 

управління освіти міської ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2212 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2194 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 27 липня 2023 року № 1656  

‟Про перейменування закладів освіти” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до відомостей в Єдиному державному реєстрі юридичних 

осіб, фізичних осіб-підприємців та громадських формувань щодо 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ ‟КУЩІВСЬКА ГІМНАЗІЯ” 

КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 2213. Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської 

ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2213 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2195 “Про внесення змін до відомостей в 

Єдиному державному реєстрі юридичних осіб, фізичних осіб-підприємців 

та громадських формувань щодо КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ 

‟КУЩІВСЬКА ГІМНАЗІЯ” КРОПИВНИЦЬКОЇ МІСЬКОЇ РАДИ” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про визнання таким, що втратило чинність, рішення Кропивницької міської 

ради від 19 грудня 2023 року № 1785 ‟Про перейменування закладу освіти” та 

перейменування закладу освіти”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2228. 

Доповідачка Костенко Л.Д. – начальник управління освіти міської ради. 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2228 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2196 “Про визнання таким, що втратило 

чинність, рішення Кропивницької міської ради від 19 грудня 2023 року  

№ 1785 ‟Про перейменування закладу освіти” та перейменування закладу 

освіти” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до блоку питань щодо регулювання земельних відносин.  

Проєкти рішень підготовлені департаментом містобудування та 

земельних ресурсів, погоджені постійною комісією міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. 

Рішення приймаються більшістю голосів від загального складу ради, 

тобто 22. 

Доповідач Лунгол Р.С., директор департаменту містобудування та 

земельних ресурсів – головний архітектор міста, коротко надає роз’яснення 

щодо проєктів рішень з демонстрацією картографічних матеріалів та озвучує 

рекомендації профільної постійної комісії міської ради. 

Перше питання ‒ “Про передачу Август А.С. безоплатно у власність 

земельної ділянки по пров. Об’їзному”. Проєкт рішення за реєстраційним 

№ 953 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 953 (доопрацьований) 

за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2197 “Про передачу Август А.С. безоплатно у 

власність земельної ділянки по пров. Об’їзному” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу у власність земельних ділянок громадянам”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2148.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2148 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2198 “Про передачу у власність земельних 

ділянок громадянам” (додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Саловій Н.П. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки по вул. Героїв Маріуполя, 8/1”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2168.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2168 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2199 “Про надання Саловій Н.П. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул. Героїв Маріуполя, 8/1” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо встановлення 

меж земельної ділянки по вул. Євгена Тельнова, 45”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2133.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2133 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2200 “Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо встановлення меж земельної ділянки 

по вул. Євгена Тельнова, 45” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу АТ ‟НСТУ” у постійне користування земельних ділянок по  

вул. Садовій, 88”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2123 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення?  
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Лунгол Р.С. на прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А.  

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні 

можливості”) пояснив суть питання.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2123 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2201 “Про передачу АТ ‟НСТУ” у постійне 

користування земельних ділянок по вул. Садовій, 88” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу СЛУЖБІ ВІДНОВЛЕННЯ ТА РОЗВИТКУ 

ІНФРАСТРУКТУРИ У КІРОВОГРАДСЬКІЙ ОБЛАСТІ у постійне 

користування земельної ділянки під автомобільною дорогою Т-12-21 

Кропивницький-Рівне”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2161.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2161 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2202 “Про передачу СЛУЖБІ ВІДНОВЛЕННЯ 

ТА РОЗВИТКУ ІНФРАСТРУКТУРИ У КІРОВОГРАДСЬКІЙ ОБЛАСТІ 

у постійне користування земельної ділянки під автомобільною дорогою  

Т-12-21 Кропивницький-Рівне” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу СЛУЖБІ ВІДНОВЛЕННЯ ТА РОЗВИТКУ 

ІНФРАСТРУКТУРИ У КІРОВОГРАДСЬКІЙ ОБЛАСТІ у постійне 
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користування земельних ділянок під автомобільною дорогою  

Н-14 Олександрівка-Кропивницький-Миколаїв”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2162.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2162 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2203 “Про передачу СЛУЖБІ ВІДНОВЛЕННЯ 

ТА РОЗВИТКУ ІНФРАСТРУКТУРИ У КІРОВОГРАДСЬКІЙ ОБЛАСТІ 

у постійне користування земельних ділянок під автомобільною дорогою  

Н-14 Олександрівка-Кропивницький-Миколаїв” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо 

інвентаризації земель по просп. Європейському, 25”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2192.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2192 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 25, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 5. 

 

Прийнято рішення № 2204 “Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

просп. Європейському, 25” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо  

інвентаризації земель по вул. Київській”. Проєкт рішення за реєстраційним  

№ 2191.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення? 
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Лунгол Р.С. на прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А.  

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні 

можливості”) пояснив підстави щодо підготовки проєкту рішення.  

 

Колюка О.С.: 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2191 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 4. 

 

Прийнято рішення № 2205 “Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Київській” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо  

інвентаризації земель по вул. Десантників, 92”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2186.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2186 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2206 “Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Десантників, 92” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження технічної документації із землеустрою щодо      

інвентаризації земель по вул. Макеєвській, 3-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2185.  
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Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2185 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2207 “Про затвердження технічної 

документації із землеустрою щодо інвентаризації земель по  

вул. Макеєвській, 3-а” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ПП ‟Компанія Росток-Агро” технічної документації із 

землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних ділянок по  

вул. Аджамській, 27”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2200.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2200 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2208 “Про затвердження ПП ‟Компанія 

Росток-Агро” технічної документації із землеустрою щодо поділу та 

об’єднання земельних ділянок по вул. Аджамській, 27” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Щуці С.І., Яровій В.П., Дмитрієвій І.М., Соколову С.М. дозволу 

на розроблення технічної документації із землеустрою щодо поділу та 

об’єднання земельних ділянок по вул. Великій Перспективній, 38/33”. Проєкт 

рішення за реєстраційним № 2198.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2198 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2209 “Про надання Щуці С.І., Яровій В.П., 

Дмитрієвій І.М., Соколову С.М. дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних 

ділянок по вул. Великій Перспективній, 38/33” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання ТОВ ‟ФК 2020” та ТДВ ‟М’ясокомбінат ‟Ятрань” дозволу на 

розроблення технічної документації із землеустрою щодо поділу та 

об’єднання земельних ділянок по вул. Преображенській (біля Центрального 

скверу)”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2110 (доопрацьований).  

 

Лунгол Р.С. на прохання депутатки Ковальової-Алокілі О.А.  

(голови фракції ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкині 

депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське об’єднання  

‟Рівні можливості”) пояснив підстави стосовно застосування у проєкті 

рішення уточнення щодо місця розташування земельних ділянок –  

‟біля Центрального скверу”. Поінформував, що таке формулювання 

корелюється з договором оренди земельних ділянок, укладеним у 2006 році. 

Прокоментував зміни, внесені до доопрацьованого проєкту рішення № 2110, а 

саме щодо коригування площ та форм земельних ділянок. Відзначив, що 

пояснювальна записка до проєкту рішення, роздана депутатам, готувалася на 

початковому етапі розгляду питання. Доопрацювання проєкту рішення на 

підставі звернень від заявників відбулося пізніше. Директор департаменту 

містобудування та земельних ресурсів – головний архітектор міста 

поінформував, що в подальшому планується зміна цільового призначення 

земельної ділянки, яка передаватиметься в комунальну власність. Пояснив 

вимоги чинного законодавства щодо переходу права власності на земельні 

ділянки. Наголосив, що проєкт рішення № 2110 (доопрацьований) має бути 

прийнятий в редакції, розданій депутатам.  

 

Ковальова-Алокілі О.А. запропоновала розглянути питання щодо поділу 

земельної ділянки по вул. Преображенській (біля Центрального скверу) між 

ТОВ ‟ФК 2020” та ТДВ ‟М’ясокомбінат ‟Ятрань” у інший спосіб, а саме 

визначити зазначених суб’єктів господарювання відповідальними за 

обслуговування цієї земельної ділянки. Поінформувала, що не підтримуватиме 

доопрацьований проєкт рішення № 2110 у запропонованій редакції. 
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Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання по суті проєкту рішення? Немає.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2110 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 26, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 2, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2210 “Про надання ТОВ ‟ФК 2020” та  

ТДВ ‟М’ясокомбінат ‟Ятрань” дозволу на розроблення технічної 

документації із землеустрою щодо поділу та об’єднання земельних 

ділянок по вул. Преображенській (біля Центрального скверу)” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ФОП Кадигробу М.Д. проєкту землеустрою щодо 

відведення земельної ділянки в оренду по вул. Преображенській, 16-н”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2174.  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 5 років. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2174 за основу і в 

цілому з урахуванням рекомендації постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності. Хто за цю пропозицію, 

прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2211 “Про затвердження ФОП Кадигробу М.Д. 

проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду  

по вул. Преображенській, 16-н” (додається).   
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про передачу ТзОВ ‟АПК ‟Ніка” в оренду земельної ділянки по  

вул. Ливарній, 1-у, с-ще Нове”. Проєкт рішення за реєстраційним № 1862 

(доопрацьований).  

 

Лунгол Р.С. озвучив рекомендацію постійної комісії міської ради з питань 

екології, земельних відносин та комунальної власності ‒ встановити строк 

оренди земельної ділянки на 25 років. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 1862 

(доопрацьований) за основу і в цілому з урахуванням рекомендації постійної 

комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та комунальної 

власності. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2212 “Про передачу ТзОВ ‟АПК ‟Ніка” в 

оренду земельної ділянки по вул. Ливарній, 1-у, с-ще Нове” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” технічної документації із 

землеустрою щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в 

натурі (на місцевості) по вул. Великій Перспективній, 78”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2184.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2184 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2213 “Про затвердження  

ПрАТ ‟Кіровоградобленерго” технічної документації із землеустрою 
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щодо встановлення (відновлення) меж земельної ділянки в натурі (на 

місцевості) по вул. Великій Перспективній, 78” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про затвердження ТОВ ‟ДОЛИНСЬКА НАФТОПРОДУКТИ” проєкту 

землеустрою щодо відведення земельної ділянки в оренду по  

вул. Героїв Маріуполя, 123-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2199.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2199 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2214 “Про затвердження ТОВ ‟ДОЛИНСЬКА 

НАФТОПРОДУКТИ” проєкту землеустрою щодо відведення земельної 

ділянки в оренду по вул. Героїв Маріуполя, 123-а” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Савченку І.А. дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки по вул. Аджамській, 4 шляхом зміни 

цільового призначення”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2181.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2181 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2215 “Про надання Савченку І.А. дозволу на 

розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки по 

вул. Аджамській, 4 шляхом зміни цільового призначення” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання Кліменковій Н.В. та ТОВ ‟Центрагроексперт” дозволу на 
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розроблення проєкту землеустрою щодо відведення земельної ділянки в 

оренду по вул. Незалежності, 22-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2180.  

 

Кліменкова Н.В., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟Рідне місто”, членкиня депутатської групи ‟Міжфракційне депутатське 

об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), заявила про конфлікт інтересів та 

повідомила, що не братиме участі у голосуванні. 

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2180 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 27, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 3. 

 

Прийнято рішення № 2216 “Про надання Кліменковій Н.В. та  

ТОВ ‟Центрагроексперт” дозволу на розроблення проєкту землеустрою 

щодо відведення земельної ділянки в оренду по вул. Незалежності, 22-а” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про надання дозволу на проведення експертної грошової оцінки  земельної 

ділянки по вул. Районній, 7-а”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2190.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2190 за основу і в 

цілому без обговорення. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 2. 

 

Прийнято рішення № 2217 “Про надання дозволу на проведення 

експертної грошової оцінки земельної ділянки по вул. Районній, 7-а” 

(додається).  
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Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про припинення Любченку В.Л. права користування земельною  ділянкою по                                     

вул. Вокзальній, 22”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2177.  

 

Ковальової-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), звернулась з 

проханням пояснити суть питання. Запропонувала застосовувати єдиний 

підхід до вирішення аналогічних питань. 

 

Яремчук В.С., депутатка міської ради (фракція Політичної партії 

‟ЄВРОПЕЙСЬКА СОЛІДАРНІСТЬ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟РІВНІ МОЖЛИВОСТІ”), як голова 

постійної комісії міської ради з питань екології, земельних відносин та 

комунальної власності прокоментувала, що комісія намагається 

застосовувати єдиний підхід до вирішення питань з однієї тематики, але 

кожне окреме питання розглядається індивідуально. Зокрема, проєкт рішення 

№ 2177 не був погоджений одноголосно. Під час розгляду проєкту  

рішення № 2177 постійна комісія взяла до уваги той факт, що питання 

стосується багатоповерхового багатоквартирного житлового будинку.  

 

Колюка О.С.: 

Чи будуть ще запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає.  

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2177 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 29, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 1, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2218 “Про припинення Любченку В.Л. права 

користування земельною  ділянкою по вул. Вокзальній, 22” (додається). 
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж Ульяновській О.А. земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Миколи Смоленчука, 11”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2173.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2173 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2219 “Про продаж Ульяновській О.А.  

земельної ділянки несільськогосподарського призначення  

по вул. Миколи Смоленчука, 11” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж Басистому В.В. земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Героїв Маріуполя, 70-а”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2183.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2183 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2220 “Про продаж Басистому В.В.  

земельної ділянки несільськогосподарського призначення по  

вул. Героїв Маріуполя, 70-а” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про продаж Дризі В.В. земельної ділянки несільськогосподарського 

призначення по вул. Преображенській, 88-б”. Проєкт рішення за 

реєстраційним № 2182.  

 

Дрига В.В., депутат міської ради (фракція політичної партії                             

‟НАШ КРАЙ”), заявив про конфлікт інтересів та повідомив, що не братиме 

участі у голосуванні. 

Колюка О.С.: 

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2182 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 
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Результати голосування: 

“за” – 28, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 1. 

 

Прийнято рішення № 2221 “Про продаж Дризі В.В. земельної ділянки 

несільськогосподарського призначення по вул. Преображенській, 88-б” 

(додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення міської ради від 29 вересня 2015 року № 4634”. 

Проєкт рішення за реєстраційним № 2155 (доопрацьований).  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2155 

(доопрацьований) за основу і в цілому. Хто за цю пропозицію, прошу 

голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 

 

Прийнято рішення № 2222 “Про внесення змін до рішення міської 

ради від 29 вересня 2015 року № 4634” (додається).  
 

Колюка О.С.: 

Переходимо до розгляду наступного питання порядку денного  

“Про внесення змін до рішення Кропивницької міської ради від 28.05.2024  

№ 1985”. Проєкт рішення за реєстраційним № 2171.  

Чи будуть запитання по суті проєкту рішення, пропозиції? Немає. 

Надійшла пропозиція прийняти проєкт рішення № 2171 за основу і в 

цілому. Хто за цю пропозицію, прошу голосувати. 

 

Результати голосування: 

“за” – 30, 

“проти” – 0, 

“утримались” – 0, 

“не голосували” – 0. 
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Прийнято рішення № 2223 “Про внесення змін до рішення 

Кропивницької міської ради від 28.05.2024 № 1985” (додається).  

 

Колюка О.С.: 

Шановні колеги, колежанки! 

Чи є бажаючі виступити з питання ‟Різне”? 

 

Ковальова-Алокілі О.А., депутатка міської ради (голова фракції 

ПОЛІТИЧНОЇ ПАРТІЇ ‟СЛУГА НАРОДУ”, членкиня депутатської групи 

‟Міжфракційне депутатське об’єднання ‟Рівні можливості”), запросила 

депутатів, депутаток міської ради взяти участь у тренінгу з питання 

розробки галузевих програм соціально-економічного розвитку з метою 

вдосконалення навичок з формування портрету цільової аудиторії для 

комплексних міських програм, аналізу чинних програм, індикаторів 

результативності та формування алгоритмів розробки нових галузевих 

програм, враховуючи гендерні аспекти. 

 

Колюка О.С.: 

Шановні депутати, депутатки! 

Всі питання, включені до порядку денного на двадцять п’ятому засіданні 

дев’ятої сесії Кропивницької міської ради восьмого скликання, розглянуті. 

Пропоную завершити двадцять п’яте засідання дев’ятої сесії.  

Дякую усім за роботу. 

 

Про дату та час проведення наступного пленарного засідання вам буде 

повідомлено заздалегідь.  

 

 

 

Секретар міської ради       Олег КОЛЮКА 

 
 


